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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Hort Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. április 8-án 

megtartott ülésén a Polgármesteri Hivatal nagytermében. 

 

Jelen vannak: 
 

1. Kerek Oszkár   polgármester 

2. Dr. Nagy Tamás  alpolgármester 

3. Blahó Éva   képviselő 

4. Csontos András  képviselő 

5. Kassa László   képviselő 

6. Molnár Istvánné  képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Laczikné dr. Barati Katalin jegyző 

 

 

Napirend: 

 

1./ Közvilágítás korszerűsítése 

     Előterjesztő: Kerek Oszkár polgármester 

 

2./ Bejelentések, indítványok 

 

 

Kerek Oszkár polgármester: Köszöntöm a megjelenteket! Megállapítom, hogy a 7 fő 

Képviselő-testületi tagból 6 fő jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitom. Kérem, hogy 

a kiküldött napirendet fogadjuk el.  

A Képviselő-testület a napirendet egyhangúlag elfogadta. 

 

1./ Napirendi pont megtárgyalása: 

Közvilágítási lámpák cseréje. 

(Írásos anyag mellékelve.) 

 

Kerek Oszkár polgármester: A jelenlegi közvilágítási lámpák LED lámpára történő 

cseréjéhez eddig két ajánlatot kaptam, melyet mindenki megkapott. Jelentkezett még egy 

harmadik cég is, akik lámpatesteket kívánnak eladni. Ezzel a cserével 2. generációs közvilágítás 

fejlesztést tudnánk véghez vinni. Nem kell önerő, sem hitel, 12 év időtartam alatt a 

megtakarításból kellene finanszírozni a fejlesztést. Arról is kell beszélnünk majd, hogy Philips 

gyártmányú, vagy magyar gyártmányú lámpákra történjen-e a csere.  

Kérem, hogy mindenki gondolja át, és mondja el a véleményét ezzel kapcsolatban. 

 

Csontos András képviselő: Egyrészt drágának tartom, igen magas összeget képez az Áfa is, 

nem tudom, azt vissza tudjuk-e igényelni. Mi a garancia arra, hogy állami támogatást is kapunk 

még 12 évig? Nem lehet tudni, mi lesz az inflációval, egyebekkel. A fejlesztést maximálisan 

támogatom, de nem ebben a konstrukcióban, ezért nem tudom megszavazni. 
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Kerek Oszkár polgármester: Sokat számolgattam, de ha önerőből kezdenénk el, sosem 

tudnánk befejezni. Nagyon sok utcánk van, a vége nagyon sokára kerülne sorra. Vannak olyan 

régebbi lámpák, melyek alkatrész hiányában már most nem javíthatók, cserélni kellene. 

Több száz település ilyen módon hajtja végre a fejlesztést. Időben is jó, valamint nem terheli 

hitel az önkormányzatot. Fényerőben mindegyik LED lámpa többet tud, mint a jelenlegiek. Ezt 

tapasztalják azok a települések, ahol már lecserélték a lámpákat. Egyelőre az elveket kell 

tisztáznunk, hogy akarjuk a fejlesztést, vagy nem. 

 

Kassa László képviselő: Ugyanilyen konstrukció volt annak idején is, nem önerőből történt a 

finanszírozás, hanem megtakarításból., csak akkor az ÉMÁSZ cserélte a lámpákat. Én 

támogatom. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Akkor is bevállalta a Képviselő-testület. Ennek már több, mint 

20 éve. 

 

Dr. Nagy Tamás alpolgármester: Ha nem teszünk semmit, előbb-utóbb tönkremennek a 

lámpák így is, úgy is Van egy határ, amikor elkerülhetetlen a csere. Ezek a lámpatestek nem 

valószínű, hogy még 12 évig működőképesek lesznek.  

Mindig lehet egy szerződésbe külön opciót beletenni, pl. azt, hogy egy bizonyos futamidő után 

legyen lehetőség egyösszegben kifizetni, de lehet mást is. 

 

Molnár Istvánné képviselő: Szerintem lépjük meg a cserét, mivel 12 év garanciát vállalnak, 

valószínűleg jó minőségű lámpákat szerelnek fel. 

 

Blahó Éva képviselő: Én is támogatom. 

 

Kerek Oszkár polgármester: A jelenlegi lámpák a Közvill tulajdonát képezik, akik most 2,5 

M Ft-ot akarnak kérni a használatért, de ha lecseréljük, vissza tudjuk adni, és nem kell 

fizetnünk. Egy gyártó cég ma délután jön hozzám tárgyalni, ők maguk gyártják 

Magyarországon a lámpákat. Fontos, hogy legalább a jelenlegi erősségűek legyenek, de inkább 

erősebbek.  

 

Kassa László képviselő: Indítsuk el a dolgot, a későbbiekben még úgyis össze kell ülnünk. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Kérem szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással 

az alábbi határozatot hozta: 

 

37/2019. (IV.8.) KT határozat 

 

 

Tárgy: Közvilágítás korszerűsítése 

 

Hort Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az elavult közvilágítási 

lámpatesteket korszerű, LED világítású lámpatestekre kívánja kicserélni. 

 

A LED lámpák beszerzésére közbeszerzési eljárást indít. 
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Felkéri a jegyzőt, hogy a közbeszerző kiválasztásához az alábbi 3 cég részére ajánlatkérőt 

küldjön: 

 

1. Útkataszter Bt. 

3100 Salgótarján, Szerpentin út 8. fsz. 1. 

denesorsi@gmail.com 

 

2. AXIS-ART Építő-Tervező és Kereskedelmi Bt. 

3100 Salgótarján, Hunyadi krt. 12. 

timmer@chello.hu 

 

3. PRESTING Optimum Mérnöki Zrt. 

7624 Pécs, Rókusalja u. 18. 

info@presting.hu 

 

 

Határidő: 2019. április 19. 

Felelős: jegyző 

 

 

 

 

Dr. Nagy Tamás alpolgármester: Hosszú távon az ismert márkákat kell előnyben létesíteni. 

 

Molnár Istvánné képviselő: Nem minden esetben az olcsó termék választása a legkedvezőbb. 

 

 

Kerek Oszkár polgármester: Amint újabb információkhoz jutok, tájékoztatom a Képviselő-

testületet. 

Több téma nem lévén, az ülést bezárom. Köszönöm a megjelenést! 

 

 

Laczikné dr. Barati Katalin   Kerek Oszkár 

    jegyző          polgármester 
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